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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II. 24.) OGY
határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani Dr. Fazekas Sándor, a földművelésügyi
miniszterhez,

„A következő években milyen nagyságrendű sertésállomány növekedést terveznek?”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérjük,

Tisztelt Miniszter Úr !

Ezúton kérdezzük Önt, hogy a következő években milyen nagyságrendű sertésállomány növekedést
terveznek? Hogy fogják megoldani azt, hogy az állatállomány növekedjen, miközben az állattartók nem jutnak
földterülethez?

Megtisztelő válaszait köszönjük!

Budapest, 2014 . június 10 .
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Dr. Legény Zsolt
országgyűlési képviselő
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